
Fråga till Socialnämndens ordförande 

Riksdagen beslutade under april månad att tillåta 
försäljning av Alkoholhaltiga drycker vid 
Gårdsförsäljning från den 1 juni 2025. 

Nu är vi framme i slutet av maj och 
Kommunfullmäktige har fortfarande inte fått ett förslag 
till Taxa? Varför vill ni bromsa for våra småföretagare 
att få tillstånd till försäljning? 

Avser ordföranden att ta Ordförandebeslut for att 
påskynda tillstånden? Eller avser ordforan den att kalla 
in nämnden vid varje tillfälle? 

-. 
Kjell Janss n den 14 maj 2025 


